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Protokoll för styrelsemöte den 2 november 2015 kl 19:30 

Datum: 2015-11-02 Styrelsemöte nummer: 2015-08 Sekreterare: Tina Eklööf 

Närvarande: Per, Christer, Kjell, Karin, Peter, Micke, Tina 

Telefonnummer till Lync, koden gäller enbart detta möte: 

010-123 88 88  från mobil och fast telefon 

Konferens-ID: 958312340 # 

Ordförandekod: -- 

  

Mobila applikationer (apps) finns för iPhone och Android mobiler  

                                                        

Punkt Ärende 
Föredragande 

Beslut 

1    

 1.1 Mötet öppnas 

Per öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Ordf 

 1.2 Anmälan om övriga frågor  

- Profilprodukter, se punkt 9.4 

Alla 

    

 1.3 Godkännande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

    
2  Kvarstående frågor 

- Utskick inbetalningskort, se punkt 6.2 

- Arbetsfördelning i styrelsen, se punkt 9.1 

- Infoblad 2015-04, se punkt 9.2 

- SMS-grupp, se punkt 9.3 

 

    
3  Föregående protokoll   

 3.1 Protokoll 2015-07 godkändes och lades till handlingarna.  

    
4  Information från/till Fritidsförbundet  

 4.1 Lämnad aktivitetsrapport 

Tina har skickat in rapporten för september. Kontrollerar med Kull att 

han uppmärksammat att mc-klubben inte kommer att skicka någon 

aktivitetsrapport oktober-november-december. 

 

    
5  Kommande aktiviteter  

 5.1 Årsplanering 2015 

Inga ytterligare aktiviteter är planerade 
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 5.2 Årsplanering 2016 - Årsmöte 2016 m m 

 Mc-mässan, På två hjul, Göteborg, 28-31 jan. Blir i kombination 

med fysiskt styrelsemöte. Peter bokar hotellrum. 

 Årsmöte 21-22maj i Dala Storsund Borlänge. Christer bokar 

preliminärt 20 personer. Preliminära tider 21/5 kl 10 – 22/5 

lunch.  

 Mc-träff hojrock, juli 

 Mc-utflykter; ca en per månad april-sept 

Per 

    
6  Nya och avgående medlemmar  

 6.1 Medlemsantal  

Oförändrat antal. Enligt matrikeln har vi 85 st medlemmar och sju (7) st 

hedersmedlemmar. 

 

Christer har skickat en e-post till användarstöd om att ta bort sändlistan i 

Outlook. Bekräftelse kommer till både Christer och Janne Fogelberg när 

den är borttagen. 

 

 6.2 Utskick av inbetalningskort 

Enades om att vi har samma upplägg som föregående år. Bra om det kan 

skickas ut under november och då tillsammans med infobladet. 

 

    
7  Ekonomi  

 7.1 Kassarapport 

Saldot är 25 128,16 kr (2015-11-02). 

Peter 

 7.2  Äskande för 2016-års verksamhet 

Ingen info har kommit. Besked utlovat i december. 

 

 7.3 Inför att Christer ska gå in som vice kassör erfordras att han får de 

behörigheter som erfordras. Peter säkerställer att detta anmäls till banken 

m m. 

 

    
8  Rapport från genomförda aktiviteter  

 8.1 --  

    
9  Övriga frågor  

 9.1 Arbetsfördelning i styrelsen  

- Vice kassör inkl hålla koll på betalande medlemmar – Christer 

- Webbansvarig – förslag Kjell. Utbildning kommer i början av 2016. 

- Facebook – Per administratör, Tina erbjuder sig att stötta som 

administratör 

- Aktivitetsrapportering till Fritidsförbundet – Tina 

- Stomme till Infoblad – Per 

- Profilproduktsansvarig; kläder, märken m m - Micke 
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 9.2 Infoblad 2015-04 

Per har tagit fram en stomme, som godkändes. Kompletteras med Tina o 

Björns hojtur 2016 samt stadgeförändringen. Tina gör kompletteringar 

och skickar över reviderat infoblad till styrelsen samt disribuerar till 

medlemmarna tillsammans med inbetalningskort. 

 

 9.3 SMS-grupp – bordläggs till nästa möte Tina 

 9.4 Profilprodukter, -kläder m m 

Micke tipsar om att gå in på Svenska Yamaha FJR-klubbens sida 

http://www.fjrclubsweden.se/forum-fjr-shop/fjr-shopen-19764496 

och titta på upplägget där.  

Micke har varit i kontakt med Jenny på Clabris.com som menar att det 

skulle kunna fungera för vår klubb också. 

Mötesdeltagarna ombedes gå in o titta och så tar vi upp punkten på 

nästkommande möte. 

Micke 

    
10  Nästa styrelsemöte:  

- torsdag 14 januari kl 19:30, mötet behandlar enbart kommande 

fysiska styrelsemöte. 

- 30 januari fm i Göteborg, revisorerna Per och Inger bjuds också in. 

 

    
11  Mötets avslutande 

Per avslutades mötet och tackade deltagarna för visat intresse. 

Ordf 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

-------------------------------------------- -------------------------------------------- 

Christina Eklööf, sekreterare  Per Ahlénius, ordförande 

 

 

http://www.fjrclubsweden.se/forum-fjr-shop/fjr-shopen-19764496

